



ALDAFNIYA COMPLEX
مجمع الدافنية

للصناعات الغذائية FOR FOOD INDUSTRIES

CATA LOGUE

كتالوج



BRANDS

العلامات



FLOUR
دقيق

PASTA
معكرونة

COUSCOUS
كسكسي

TOMATO
معجون طماطم

COOKING OIL
زيت طعام

مجمع الدافنية للصناعات الغذائية



**ALDAFNIYA
COMPLEX
FOR FOOD INDUSTRIES**

Aldafniya Complex for Food Industries is one of the strategic projects and food assets to the Libyan economy.

The complex comprises many food manufacturing companies that enjoy a solid infrastructure represented in 18 high-tech plants and enormous storage silos. Spreading over an area of 100 hectares, Aldafniya Company for Food Industries, Libyan Company for Drinks Filling and Manufacturing, Investment Company for Mills and Feed, Great Tripoli Company for Tomato Paste Production and Filling, and Wady Al Kouf Company are specialized in the production of rice, wheat, corn oil, and canned tomato paste. Added to this, top-quality pasta, couscous, semolina, flour, tea, spices, evaporated milk, and beverages are produced in Aldafniya facilities. Obtaining the ISO 22000 and ISO 9001 certificates, and adhering to international standards, these companies join forces to contribute to the food security of the Libyan community. Not only this, but these companies are also concerned with local development, as they offer a number of different and growing job opportunities every year.

يعد مجمع الدافنية للصناعات الغذائية أحد المشاريع الاستراتيجية والأصول الغذائية في الاقتصاد الليبي. يتضمن المجمع العديد من شركات تصنيع المواد الغذائية التي تستفيد من بنية تحتية قوية متمثلة في 18 وحدة صناعية ذات تكنولوجيا متطورة وصوامع ضخمة للتذرير.

يمتد المجمع الصناعي على مساحة 100 هكتار، ويضم كل من الشركة الليبية للمشروبات والتعبئة وشركة الاستثمار للمطاحن والأعلاف، شركة طرابلس الكبرى لإنتاج وتعبئة معجون الطماطم وشركة وادي الكوف لإنتاج الأرز وزيت الذرة.

بالإضافة إلى ذلك، يتم إنتاج المعكرونة، الكسكسي، السميد، الدقيق، كما يتم استيراد منتجات الشاي، التوابل، التونة، والحلبيب المبخر.

وتحصلت منتجات الدقيق على شهادتي الأيزو وتحصل أيضاً معجون طماطم الصفوة على علامة الجودة الليبية وشهادتي الأيزو من خلال تطبيق المعايير المحلية والعالمية في سلامة الغذاء.

توحد هذه الشركات قواها لمساهمة في الأمن الغذائي للمجتمع الليبي.

بالإضافة إلى ذلك، تساهم هذه الشركات أيضاً في التنمية المحلية بتوفيرها سنوياً لعدداً متزايداً من فرص العمل.





BRANDS

العلامات



كتالوج



المذاق المميز

EXCELLENT TASTE

Since the beginning "AL Safwa" brand has been created to provide consumers with quality products at reasonable price manufactured in huge, high-tech factories of large production capacities at Aldafniya Food Complex different types of pasta and couscous, flour, vegetables, oil, tomato pasta in addition to other basic foodstuffs including rice, flour, sugar, vinegar, tea, evaporated milk, spices and tuna. Maintaining high-quality control measures and hygiene standard, Al safwa products adhere to necessary food safety.

منذ البداية، تم إنشاء العلامة التجارية "الصفوة" لتزويد المستهلكين بمنتجات عالية الجودة وبأسعار في المتناول.

إن منتجات الصفوة مصنوعة في مصانع ذات تقنية عالية وذات قدرة إنتاجية كبيرة في مجمع الدافني الصناعي وترتكز على المنتجات الغذائية الأساسية مثل الدقيق، الأرز، السكر، الخل، الحليب المبخر، التوابل، الزيت، والتونة.



22000:2018



9001 :2015



علامة الجودة الليبية
Libyan Quality Mark



Variety	Weight	Packing	Expiry	Origin
Pasta Penne	400 g	24 PCs	24 month	Libya
Pasta Ditalini	400 g	24 PCs	24 month	Libya
Spaghetti	400 g	24 PCs	24 month	Libya
Bird Tongue	400 g	24 PCs	24 month	Libya
Elbow	400 g	24 PCs	24 month	Libya
Vermicelli	400 g	24 PCs	24 month	Libya
Couscous	1kg	12 PCs	24 month	Libya
Cooking Oil	850 ml	12 PCs	24 month	Libya
Flour	50 & 25 kg		12 month	Libya
Flour	5 kg	4 PCs	12 month	Libya
Flour	1kg	10 PCs	12 month	Libya
Tomato paste	400 g	12 PCs	24 month	Libya

البلد	مدة الصلاحية	التعبئة	الوزن	النوع
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	400 جرام	مكرونة بيتة
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	400 جرام	مكرونة خرز
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	400 جرام	سباقيتي
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	400 جرام	شربة لسان عصفور
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	400 جرام	مكرونة معلوفة
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	400 جرام	شعيرية
ليبيا	شهر 24	قطعة 12	1 كغم	كسكسي
ليبيا	شهر 24	قطعة 12	850 مل	زيت طعام
ليبيا	شهر 12		25 & 50 كغم	دقيق
ليبيا	شهر 12	قطعة 4	5 كغم	دقائق
ليبيا	شهر 12	قطعة 10	1 كغم	دقائق
ليبيا	شهر 24	قطعة 12	400 جرام	معجون طماطم



متحصل على علامة الجودة الليبية





LAMAR pasta, thanks to its specific production method, remains al dente and its texture is ideal for holding the sauce.

بفضل طريقة إنتاجها الخاصة، تظل معكرونة لمار داكنة وملمسها مثالي لاحتفاظ بالصلصة.





Penne
12 400g

Spaghetti
12 400g



Ditalini
23 400g

Variety	Weight	Packing	Expiry	Origin
Pasta Penne	500 & 400 g	PCs 24	month 24	Libya
Pasta Ditalini	500 & 400 g	PCs 24	month 24	Libya
Spaghetti	500 & 400 g	PCs 24	month 24	Libya

النوع	الوزن	التعبئة	مدة الصلاحية	البلد
مكرونة بينة	400 & 500 جرام	قطعة 24	شهر 24	ليبيا
مكرونة خرز	400 & 500 جرام	قطعة 24	شهر 24	ليبيا
سباقيني	400 & 500 جرام	قطعة 24	شهر 24	ليبيا

i Classici



الإمتياز

ALIMTIYAZ

Located in Bouatni area in Benghazi AL Imtiaz Food Company supplies the Libyan market with a variety of products that carry the brand name Of AL IMTIYAZ. Excellent flour and its derivatives are manufactured with a production capacity Of 500 tons per day and 250 tons Of ALIMTIYAZ rice are manufactured daily while other factories refines and fills 300 tons of vegetable oil every day; Other basic food good including pasta, flour, tomato paste, tea, tuna and sugar are also manufactured with food safety being observed right from the very beginning.

طاقة إنتاجية تبلغ 500 طن يوميا، يتم تصنيع دقيق الإمتياز ومشتقاته بالإضافة إلى 250 طناً من الأرز.

تنتج المصانع الأخرى في الموقع 300 طن من الزيت النباتي يومياً.

كما يتم تصنيع المنتجات الغذائية الأساسية مثل المعكرونة، الدقيق، الطماطم المركزة، الشاي، التونة، والسكر مع احترام معايير السلامة الصحية.



%100
Natural
INGREDIENTS



Variety	Weight	Packing	Expiry	Origin
Pasta Penne	400 g	24 PCs	24 month	Libya
Pasta Ditalini	400 g	24 PCs	24 month	Libya
Spaghetti	400 g	24 PCs	24 month	Libya
Elbow	400 g	24 PCs	24 month	Libya
Couscous	1kg	12 PCs	24 month	Libya
Cooking Oil	850 ml	12 PCs	24 month	Libya
Flour	50 & 25 kg		12 month	Libya
Flour	1kg	10 PCs	12 month	Libya
Tomato paste	400 g	12 PCs	24 month	Libya

البلد	مدة الصلاحية	التعبئة	الوزن	النوع
ليبيا	24 شهر	قطعة 24	400 جرام	مكرونة بينة
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	400 جرام	مكرونة خرز
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	400 جرام	سباقيني
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	400 جرام	مكرونة معكوفة
ليبيا	شهر 24	قطعة 12	1 كغم	كسكسي
ليبيا	شهر 24	قطعة 12	850 مل	زيت طعام
ليبيا	شهر 12		كغم 25 & 50	دقيق
ليبيا	شهر 12	قطعة 10	1 كغم	دقيق
ليبيا	شهر 24	قطعة 12	400 جرام	معجون طماطم





Springo

سبرينقو

—one of the finest types of wheat —

The SPRINGO range represents a new vision of the Aldafniya Complex pasta category and offers a new product experience. These pastas offers a new experience in terms of texture and consistency thanks to a production method exclusive to Aldafniya that allows the sauce to cling well and is resistant to cooking. Made with a blend of hard wheats selected for their high protein content.

تمثل العلامة التجارية سبرينقو التابعة لمجمع الدافنية الغذائي، رؤية جديدة في صناعة المكرونة، وتجربة فريدة.

وتقديم سبرينقو مكرونة ممتازة من حيث الملمس والقوام، بفضل طريقة إنتاجها في مجمع الدافنية الغذائي ما يجعلها الأفضل في الطهي، لأنها تندمج مع الصلصة لتقديم لك أفضل مذاق.

مكرونة سبرينقو مصنوعة من القمح الصلب المختار بعناية، والذي يحتوى على نسبة عالية من البروتين.





Spaghetti

1 | 2



Pâtes DITALINI

Pasta Ditalini

1 | 2



Linguini



Pâtes Coude

Elbow



Pâtes PENNE

Pasta Penne

2 | 3



Bird Tongue

Langue d'Oiseau



Linguini



Variety	Weight	Packing	Expiry	Origin
Pasta Penne	500 & 400 g	PCs 24	month 24	Libya
Pasta Ditalini	500 & 400 g	PCs 24	month 24	Libya
Spaghetti	500 & 400 g	PCs 24	month 24	Libya
Bird Tongue	500 & 400 g	PCs 24	month 24	Libya
Elbow	400 g	PCs 24	month 24	Libya
Vermicelli	400 g	24 PCs	month 24	Libya
Linguini	500 g	24 PCs	month 24	Libya
Couscous	1kg	12 PCs	month 24	Libya

البلد	مدة الصلاحية	التعبئة	الوزن	النوع
ليبيا	شهر 24	قطعة 24 & 20	грамм 400 & 500	مكرونة بيتة
ليبيا	شهر 24	قطعة 24 & 20	грамм 400 & 500	مكرونة ذرذ
ليبيا	شهر 24	قطعة 24 & 20	грамм 400 & 500	سباقيتي
ليبيا	شهر 24	قطعة 24 & 20	грамм 400 & 500	شربة لسان عصفور
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	грамм 400	مكرونة معكوفة
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	грамм 400	شعرية
ليبيا	شهر 24	قطعة 24	грамм 400	شريطية
ليبيا	شهر 24	قطعة 12	كغم 1	كسكسي

من أجود أنواع القمح
One of the finest types of wheat





Lametna is a Libyan brand that represents a new shift in the category of pasta, flour and couscous produced by Aldafniya Food Industries Complex.

Lametna products are distinguished by high quality and are made from a combination of carefully selected durum wheat for its high protein content, making it an excellent choice for individuals looking for healthy and high quality products.

لمنتنا هي علامة تجارية ليبية تمثل تحولاً جديداً في فئة المعكرونة والدقيق والكسكي التي ينتجها مجمع الدفنية للصناعات الغذائية.

تميز منتجات لمنتنا بالجودة العالية وتصنع من مزيج من القمح الصلب المختار بعناية لمحتواه العالي من البروتين، مما يجعلها خياراً ممتازاً للأفراد الذين يبحثون عن منتجات صحية وعالية الجودة.





Variety	Weight	Packing	Expiry	Origin
Pasta Penne	500 & 400 g	24 PCs	month 24	Libya
Pasta Ditalini	500 & 400 g	24 PCs	month 24	Libya
Spaghetti	500 & 400 g	24 PCs	month 24	Libya
Couscous	1kg	12 PCs	month 24	Libya
Flour	50 & 25 kg		month 12	Libya
Flour	1kg	10 PCs	month 12	Libya



النوع	الوزن	التعبئة	مدة الصلاحية	البلد
مكرونة بيضة	400 & 500 جرام	قطعة 24	شهر 24	ليبيا
مكرونة ذرة	400 & 500 جرام	قطعة 24	شهر 24	ليبيا
سباقين	400 & 500 جرام	قطعة 24	شهر 24	ليبيا
كسكسي	كغم 1	قطعة 12	شهر 24	ليبيا
دقائق	كغم 5	قطعة 4	شهر 12	ليبيا
دقائق	كغم 1	قطعة 10	شهر 12	ليبيا



ALDAFNIYA COMPLEX

مجمع الدافنية

FOR FOOD INDUSTRIES الصناعات الغذائية

NOTE



BRANDS

العلامات





BRANDS

العلامات



For reservations, you can communicate via
the export department's e-mail:

Export@whibaholding.com

info@aldfniya.ly

WhatsApp: +218 91 8322253

